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https://www.100test.com/kao_ti2020/471/2021_2022__E9_87_91_E

8_9E_8D_E8_8B_B1_E8_c67_471532.htm 英文： HKEx to

introduce stock futures/options on Sinopec/CNOOC/Huaneng

Power The Hong Kong Exchanges and Clearing Ltd (388.HK) said it

will introduce three new stock futures contracts and three new stock

option classes on July 22. The underlying stocks for the new

products will be China Petroleum &amp. Chemical Corp (386.HK),

CNOOC Ltd (833.HK) and Huaneng Power International Inc

(902.HK). The contract months of the new stock futures available for

trading on the introduction day will be August, September,

December and March. At least five strike prices will be available for

trading for each new stock option class on July 22, HKEx said in a

statement. In addition, the exchange will offer stock futures contracts

and stock option classes after the introduction of new contracts on

33 other listed companies. 中文：港交所推中石化 / 中海油 / 华

能期货期权 香港交易及结算所 (388.HK)宣布, 将于7月22日起, 

推出中国石油化工(386.HK)、中国海洋石油(883.HK)及华能

国际电力(386.HK) 3只新股票期货及股票期权。 新股票期货

合约于推出当日备有下列合约月份可供买卖，包括2002年8月

、02年9月、 2002年12月及2003年3月. 而新期权类别推出当日

则有02年8月、02年9月、02年12月 及2003年3月为到期月份的

合约可供买卖。 港交所称, 各新股票期权于7月22日最少提供5

个行使价, 有关行使价将根据 正股于前一个交易日的收市价

厘定。 100Test 下载频道开通，各类考试题目直接下载。详细
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